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Jednání zahájila místopředsedkyně spolku Mgr. Renata Smutná v 15.hod. v zasedací místnosti 
Městského úřadu Strážnice, nám. Svobody 503, Strážnice přivítáním všech  
přítomných účastníků jednáni. Přítomno bylo 6 hlasujících členů Rady MAS a ostatní členové MAS. 
 
 
Přítomni: viz prezenční listina 
 

Program jednání:  

 
1. Zahájení a schválení programu 
2. Jmenování ověřovatele zápisu 
3. Výroční zpráva MAS Strážnicko 2020  - příloha č 1 
4. Odsouhlasení 9. výzvy PRV – alokace viz. příloha č.2 
5. Strategie CLLD pro období 2021-2027 s novou alokací PRV 
6. Výběrové řízení na admin. pracovníka projektů IROP 0,7 úvazku- viz. příloha č.3 
7. Projekt spolupráce PRV s MAS Slavkovské Bojiště 
8. Zápůjčka od obcí k předfinancování spolku 2022-2027- návrh příloha č.4 
9. Revokace hlasování pro výběr projektu 8.výzvy PRV – příloha č.5 
10. Různé – příprava aktivit pro obnovitelné energie v MAS, viz. příloha č.6 
11. Závěr  

 
 

1. Zahájení a schválení programu 

Místopředsedkyně spolku zahájil jednání Rady spolku a informovala přítomné členy spolku a hosty 

o programu jednání.  

 
Usnesení č.1: 
Rada MAS Strážnicko schvaluje program jednání. 
(6(pro)/0(proti)/0(zdržel se)) 
 
 
2. Jmenování ověřovatelů zápisu   
Místopředsedkyně spolku pověřila zápisem Marii Pavlicovou, ověřovateli jsou navrženi: p. Pavel Lessl 
(spolek ČZS Strážnice) a Bc. Otakar Březina (Obec Kozojídky). 
 
Usnesení č.2: 
Rada MAS Strážnicko schvaluje ověřovatele zápisu p. Pavla Lessla (ČZS Strážnice) a Bc. Otakara 
Březinu (Obec Kozojídky). 
(6(pro)/0(proti)/0(zdržel se)) 
 
 
 
3. Výroční zpráva MAS Strážnicko, z.s. za rok 2020 

Manažer MAS Vít Hrdoušek seznámil přítomné členy s Výroční zprávou za rok 2020 viz. příloha č.1. Po 
seznámení  vyzvala místopředsedkyně spolku přítomné členy k hlasování o jejím schválení. 
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Usnesení č.3: 
Rada MAS Strážnicko schvaluje předloženou Výroční zprávu MAS Strážnicko, z.s. za rok 2020. 
(6(pro)/0(proti)/0(zdržel se)) 
 
 
4. Odsouhlasení 9. výzvy PRV – alokace viz. příloha č.2 

Manažer Vít Hrdoušek informoval o Fichích viz. příloha č.2 a projektech v zásobníku v rámci 
připravované 9.výzvy PRV  s termínem příjmu žádostí od 15.12.2021 do 31.01.2022. 
Místopředsedkyně spolku vyzvala přítomné členy k hlasování o jejím schválení. 
 
 Usnesení č.4: 
Rada MAS Strážnicko schvaluje 9.výzvy – alokaci dle rozhodnutí Rady, kdy bude navýšeno z Fiche 2 do 
Fiche 1 částka 250 000 Kč; trvání výzvy - příjem žádostí v termínu od 15.12.2021 do 31.01.2022.  
(6(pro)/0(proti)/0(zdržel se)) 
  
 
5. Strategie CLLD pro období 2021-2027 s novou alokací PRV 

Místopředsedkyně spolku vyzvala manažera k podání informací. Manažer o Strategii CLLD pro nové 

období 2021-2027 informoval že je připraven systém MS 2021+ do něhož se vloží koncepční část a 

bude vepisovat strategická část – akční plán . 

 
Rada spolku bere informace na vědomí 

 

6. Výběrové řízení na admin. pracovníka projektů IROP 0,7 úvazku 

Manažer seznámil Radu s potřebou rozšíření týmu spolupracovníku kanceláře spolku. Předložen byl 

návrh Výběrové řízení na administrativního pracovníka projektů IROP na 0,7 úvazku dle přílohy č.3. 

Na návrh předsedkyně spolku se Rada usnesla, že bude termín výběrového řízení s termínem 

ukončení příjmu do 10.12.2021. Informace o výběrovém řízení bude zaslána na ÚP a všem obcím 

Strážnicka. 

 

Usnesení č.5: 
Rada MAS Strážnicko schvaluje vyhlášení výběrového řízení na administrativního pracovníka projektů 
IROP na 0,7 úvazku.  
(6(pro)/0(proti)/0(zdržel se)) 
 
7. Projekt spolupráce PRV „Vyrobeno s klidem, přímo k lidem“ s MAS Slavkovské bojiště 

Manažer seznámil Radu se stavem projektu a z důvodu covidových opatření partneři požádali pro 
dokončení výstupů o prodloužení projektu do 28.02.2022. 
 
Usnesení č.6: 
Rada MAS Strážnicko schvaluje prodloužení projektu spolupráce PRV „Vyrobeno s klidem, přímo 
k lidem“ do 28.02.2022. 
(6(pro)/0(proti)/0(zdržel se)) 
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8. Zápůjčka od obcí k předfinancování spolku 2022-2027 

Dle přílohy č.4 – návrhu zápůjček od obcí k předfinancování spolku na období 2022-2027 Rada 
pověřuje kancelář MAS k projednání zápůjček obcí na období 2022-2027. 
 
Usnesení č.7: 
Rada MAS Strážnicko pověřuje kancelář MAS k projednání zápůjček obcí na období 2022-2027.  
(6(pro)/0(proti)/0(zdržel se)) 

 

9. Revokace hlasování pro výběr projektů 8.výzvy PRV 
 
Na základě Žádosti o doplnění dokumentů ze SZIF – do 19.11.021 termín SZIF došlo ke zjištění, že 
Rada MAS Strážnicko ze dne 10.06.2021 postupovala chybně. Dle Interních postupů  se osoby 
podjaté účastnili jednání a hlasování – tyto osoby se nesmí účastnit tzn. nestačí se zdržet hlasování. 
Z tohoto důvodu dochází k revokaci – odvolání dřívějšího hlasování z 10.06.2021. 
V úvodu dnešního jednání vyzvala předsedající přítomné členy rady k vyjádření se ke střetu zájmů. 
Všichni přítomní členové doložili prohlášení o neexistenci střetu zájmů. Bc. Otakar Březina – starosta 
Kozojídek - v prohlášení uvedl, že je ve střetu zájmů k projektu podanému ve Fichi č. 5, proto se 
nebude podílet na hodnocení projektů podaných v této Fichi a dále Ing. Petr Klásek – nepřítomen 
tohoto jednání Rady  -  je ve střetu zájmů k projektu podanému ve Fichi č.2. Ostatní přítomní členové 
Rady MAS Strážnicko se zapojí do hodnocení projektů ve všech Fichích. Z důvodu možného střetu 
zájmů se projednání bodu 9. neúčastní starosta obce Kozojídky Bc. Otakar Březina a opustil místnost 
před jednáním o bodu 9. 

 
Usnesení č.8: 
Rada MAS Strážnicko souhlasí s projekty výzvy č.8 PRV v pořadí dle seznamu příloha č.5.  Rada 
souhlasí s dofinancováním projektu obce Sudoměřice z Fiche 5 prostředky z alokace na Fiche 3 
v částce 162.696 Kč. 
(5(pro)/0(proti)/0(zdržel se) Hlasování se neúčastnil Bc.Otakar Březina za obec Kozojídky z důvodu 
střetu zájmů) 
 
 
10. Různé  
Manažer informoval o přípravách aktivit pro vytvoření Komunitní energetického spolku pro 
obnovitelné energie v MAS viz. příloha č.6 
Dále informoval o pohledávkách naší organizace v MAP II k MAS Horňacko a Ostrožsko. Z rozhodnutí 
Rady bude tato situace řešena dopisem předsedovi a všem členům partnerské MAS Horňacko a 
Ostrožsko, kde bude situace objasněna. 
 
Usnesení č.9: 
Rada MAS Strážnicko pověřuje kancelář MAS vytvoření dopisu předsedovi a všem členům partnerské 
MAS Horňacko a Ostrožsko, kde bude situace objasněna. Tento dopis bude před odesláním schválen 
členy rady MASA Strážnicko. 
(6(pro)/0(proti)/0(zdržel se)) 
 
Předseda MAS poděkoval přítomným za účast a v 17:00 ukončil jednání. Termín dalšího jednání Rady 
spolku bude stanoven operativně dle potřeby. 
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Ve Strážnici 18.11.2021 
 
Zapsala: Marie Pavlicová 
 
 
Ověřili:  
Bc. Otakar Březina, předseda (Obec Kozojídky) ………………………………………………. 
 
 
 
 
p. Pavel Lessl (ČZS Strážnice)           ………………………………………………. 
 

 


